
Referat af bestyrelsesmøde i afdeling 18 Venneslaparken og Saloparken 
 

Dato Tirsdag den 13. juli 2021 Deltagere Kirsten Boeriis, Helle Lassen, Dorthe Sønderby, Tom Møller, Mette Rishede 

Tid 18.00 – 20.00 Fraværende - 

Sted Casa Mette Inviteret - 

 

 

Emne Uddybning af emnet Beslutning Ansvarlig 

Godkendelse af referat fra 
6. juni 2020 

 Referatet blev godkendt uden bemærkninger.  

Forberedelse af møde med 
Preben den 19. august vedr. 
fælleshuset 

 Kirsten kontakter Boligselskabernes Landsforening (BL) inden mødet. Kirsten 

Forberedelse af 
afdelingsmødet den  
8. september, herunder 
formandsberetningen 

 

Vi evaluerede det år, der er gået, og alle kom med input til formandsberetningen. 
Kirsten laver et udkast til beretningen og sender det til Mette til redigering. 
 
Vi besluttede at udvide forplejningen i år pga. den skrabede coronamodel sidste 
år. Helle bestiller mad.  

Kirsten 
Mette 

 
Helle 

 


